
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

Protokół Nr LXXIII 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 16 listopada 2009 r. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 10.00 otworzył 

LXXIII sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Burmistrza 

Dziwnowa p. Krzysztofa Kozickiego wraz z pracownikami, sołtysów, zaproszonych gości, 

mieszkańców Gminy Dziwnów, przedstawicieli mediów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz 

gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 

o sesji /zał. nr 3/. 

Przedstawił wnioski do porządku obrad: 

- na podstawie art. 20 ust. 1,5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

wpłynął wniosek Burmistrza Dziwnowa o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportu – zał. 

nr 4   
- prośba o umieszczenie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany 

uchwały nr LXXII/405/2009 z dnia 5 października 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zaciągniecie zobowiązania finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie 

wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na zadanie „Przebudowa 

drogi Osiedle Rybackie w Dziwnowie” do kwoty 980 000,00 zł. – zał. nr 5  
- prośba o przesunięcie z pkt. 18 porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dziwnów 

na początek sesji z uwagi na ograniczony czas przedstawiciela pracowni urbanistycznej p. 

Wojciecha Górewicza. 

- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej wniosła o przeniesienie projektów uchwał z pkt. 15 i 

16 dot. budowy sklepu wielkopowierzchniowego w Dziwnowie na początek sesji, z uwagi na 

obecność mieszkańców, którzy oczekują rozstrzygnięcia podjęcia uchwały. Proponuje 

umieszczenie projektów uchwał w pkt. 1d i 1e. 

- Komisja Rewizyjna przedstawia projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Burmistrza Dziwnowa – zał. nr 6 

- Radca Prawny p. Joanna Smalec w imieniu Burmistrza wniosła o wycofanie projektu 

uchwał z pkt. 7 i 8 porządku obrad. Projekty związane są z dzierżawą części działki nr 

130/52. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zmian wniesionych do porządku obrad, 

proponując umieszczenie ich w porządku obrad: 

 

1/ projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportu – pkt 37a 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu za 

– 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę do porządku obrad. 
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2/ projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Dziwnowa – pkt 37b 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu za 

– 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła zmianę do porządku 

obrad. 

 

3/ projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr LXXII/405/2009 z dnia 5 

października 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „Przebudowa drogi Osiedle Rybackie w 

Dziwnowie” do kwoty 980 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę do porządku obrad. 

 

4/ przeniesienie projektów uchwał z pkt. 15 i 16 tj. 

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dzierżawę na okres 20 lat w trybie 

beprzetargowym, gruntu położonego w Dziwnowie, stanowiącego część działki  

      nr 854/47  

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki nr 854/47 położonej w 

Dziwnowie na okres powyżej 3 lat. 

jako pkt 1d i 1e. 

 

5/ przeniesienie z pkt. 18 porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dziwnów jako pkt 

1f 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę do porządku obrad. 

 

6/ wycofanie projektów uchwał z pkt 7 i 8 porządku obrad, tj.; 

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 20 lat części 

nieruchomości położonej w  Dziwnówku (dz. Nr 130/52)  

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę do porządku obrad. 

 

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części działki nr 130/52 położonej w 

Dziwnówku na okres powyżej 3 lat. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zmianę do porządku obrad. 

 

Nastąpiło głosowanie całości porządku obrad ze zmianami; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze zmianami. 

 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Protokół z LXXI i LXXII sesji Rady Miejskiej był 

dostępny w biurze Rady. Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołów. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem Protokołów nr LXXI i LXXII. 
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Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu za 

– 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Protokół Nr LXXI.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na ustawowy stan 15 w głosowaniu za 

– 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Protokół Nr LXXI.  

 

Ad. 1d 

Projekt uchwały przedstawił p. Krzysztof Kozicki Burmistrz Dziwnowa. Powiedział, że 

temat sklepu jest drążony przez władzę wykonawczą, Radę Miejską i społeczeństwo od lat. 

W okresie dwuletniej swojej kadencji Burmistrz przeprowadzał rozmowy z wieloma 

przedstawicielami sklepów wielkopowierzchniowych. Finał tych rozmów jest taki, że 

wreszcie jest wstępne porozumienie. Przedstawiono propozycję terenów od Łukęcina do 

Międzywodzia, ale firma zainteresowana jest wyłącznie terenem działki przedstawionym w 

projekcie uchwały. Czasookres 20 lat dzierżawy wynika z tego, że koszt powstania obiektu to 

ok. 4 mln zł. Dodał, że takich sklepów w okolicy powstaje wiele, w naszej Gminie nie ma ani 

jednego. Z rozmów z przedstawicielami wynika, że zatrudnią około 30 osób.  

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

 

Radny p. Mackiewicz – zapytał, dlaczego dzierżawa będzie w trybie bezprzetargowym i czy 

wiadomo, jaka to będzie firma? 

 

Burmistrz – odpowiedział, że nie ma znaczenia czy przetargowo, czy nie, bo ewentualna 

kwota dzierżawy pod ten obiekt firmy, która na dziś jeszcze nie jest wiadoma, będzie 

ustalona na podstawie innych dzierżaw podobnych na Wybrzeżu. Ma wiedzę, jakie są kwoty 

dzierżawy Netto we Władysławowie oraz innych miejscowościach na Wybrzeżu. 

Burmistrz dodał, że z firmą, z którą doszedł do porozumienia oświadczyła, że jeśli Rada 

Miejska przyjmie w dniu dzisiejszym projekt uchwały to w maju będzie można robić zakupy 

w nowym sklepie. 

 

Radna p. Szafran – powiedziała, że rozumie przez to, że jest już wytypowana dana sieć i nie 

będzie robiony żaden konkurs. Zapytała – czy może polska sieć mogłaby obsługiwać naszą 

gminę? 

 

Burmistrz – są brane pod uwagę trzy duże sklepy – konsorcja działające w Polsce. Nie ma 

ostatecznej decyzji, który będzie. Może powiedzieć jedynie, że są to liczące się w skali kraju.  

 

Radna p.Olszewska – zwracając się do Pana Burmistrza i do Mieszkańców Gminy 

powiedziała, że dowiedziała się wczoraj jakoby radni nie chcieli wielkopowierzchniowego 

sklepu, dlatego trzeba zbierać podpisy itd. Prosi, aby tak tego nie odbierać, bo dużo 

wcześniej odbyły się posiedzenia Komisji, na których na jednej jednogłośnie przyjęto projekt 

uchwały, na drugiej większością głosów, a na dwóch pozostałych „Oświaty” i „Zdrowia” 

określono „głosowanie na sesji”, ponieważ radni chcieli się dowiedzieć na sesji więcej w tym 

temacie. To nie jest tak, że trzeba przymusić kogoś do zbierania podpisów i kłamać, że radni 

nie chcą. To nie jest tak, że radni podniosą lub nie rękę bez wiedzy mieszkańców.  
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Radna p. Zawadzka – Fajfer - podzieliła się informacją, że przy sprzedaży tej działki 

Gmina osiągnęłaby dochody w wysokości 2 mln 800 tys. zł., a z dzierżawy będzie 3 mln 300 

tys. zł. Z tego wynika, że dzierżawa jest dla Gminy korzystniejsza.  

Takie sieci jak „Netto” czy „Biedronka” nie wchodzą w żadne przetargi, albo się daną sieć 

chce, albo nie. Należy wziąć pod uwagę również kwotę 200 tys. zł. z tytułu podatku od 

nieruchomości.  

 

Radny p. Kozłowski – powiedział, że z Radą nie dyskutuje się na temat lokalizacji terenu, 

stąd jego pytanie – „jak to się ma do projektu „Nowego Dziwnowa”? Czy ten zamiar nie 

będzie rujnował tamtego planu? 

 

Burmistrz – odpowiedział, że po to się spotkano dziś, aby władza wykonawcza i 

społeczeństwo przedyskutowało ten plan z Radą. Nawiązując do słów radnej p. Fajfer „albo 

nas chcecie, albo nie” powiedział, że terenów proponowanych było wiele, ale ten teren w 

uzgodnieniach przeszedł. Jest opracowywane dla tego terenu studium uwarunkowań, będzie 

robiony plan zagospodarowania przestrzennego i zostanie to wpisane. 

Dodał, że wyjdzie w styczniu do Rady z propozycją zagospodarowania terenu przyległego do 

„Orlika” i obecnie omawianego.  

 

Radna p. Kaczmarczyk – powiedziała, że jako handlowiec pyta Pana Burmistrza – co z 

małymi sklepikami na Dziwnowie. Uważa, że to wszystko „umrze”. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że małe sklepy zarówno w Wolinie jak i w Kamieniu działają. 

Głównie pieniądze w małych sklepach zarabia się w sezonie letnim.  

 

Radna p. Kaczmarczyk – powiedziała, że będzie tylko Netto, bo handlowcy zamkną swoje 

sklepy. Uważa, że takie działanie jest związane z wyborami. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że osoby prowadzące sklepy powinny mieć świadomość, że 

niewiele stracą klientów. Widzi, że ci, co mają samochody to już korzystają z Biedronki, czy 

Netto w Kamieniu Pomorskim.  

Z tym sklepem wychodzi się do społeczeństwa, które ma mniejsze pieniądze. Będą mieli 

bliżej do taniego sklepu i nie będą jeździć autobusem. Widzi, że od wielu lat 70% 

społeczeństwa robi już zakupy w dużych marketach.  

Proponuje Panu Przewodniczącemu dopuszczenie do głosu przedstawicieli społeczeństwa, bo 

ważne jest ich zdanie, nieważne jest zdanie Burmistrza, ani radnej. 

 

Przewodniczący Rady – odpowiedział, że stanowisko radnych i Komisji jest tak 

jednoznaczne, że obecnie potwierdzanie, że coś jest białe skoro jest białe mija się z celem, 

tym bardziej, że nie ma praktyki takiej podczas sesji. 

 

Radny p. Dymerski – pytanie do Pana Burmistrza - wskazanie było na jeden z trzech 

potencjalnych podmiotów gospodarczych, którego jeszcze nazwy nie zna, ale myśli, że termin 

majowy przyszłego roku jest obligatoryjny dla podmiotu, który tę działalność w naszej gminie 

podejmie. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że zdecydowanie – tak. 
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Radny p. Stęplewski – powiedział, że cieszy go tak duża zgodność radnych w kwestii 

projektu uchwały. Ma nadzieję, że Rada będzie konsekwentna i wszelkie następne, korzystne 

dla Gminy inwestycje i sprawy będą tak zgodnie akceptowane. Myśli, że u podłoża tej tak 

dużej zgodności leży opinia publiczna.  

 

Radny p. Mączyński – powiedział, że nie podziela opinii Pana Stęplewskiego, bo Pan 

Stęplewski mógł swoją opinię wyrażać na komisjach Rady Miejskiej przed dzisiejszą sesją. 

Nie raczył zaszczycić żadnej z tych Komisji – czy był, czy nie był na miejscu.  

Oznajmił - „Styl rozprawiania pt. „zrobimy tutaj nagonkę” - to nie jest to Panie Radny” 

Opinie Komisji zostały odczytane i prosi, aby nie uprawiać jakiejś dziwnej polityki, że 

przyjdą wyborcy, że radnym wmuszą coś, co wynika z radnych trzeźwego określenia – gdzie 

chcemy mieszkać, jak chcemy mieszkać, do czego mieć dostęp. Taka socjotechnika 

przypomina mu lata 50-te. 

 

Radna p. Gamrat – powiedziała, że była obecna na wszystkich posiedzeniach Komisji i 

radni wypowiadali się „za”. Nie było nikogo z mieszkańców, więc nie było żadnej presji, 

którą mogliby mieszkańcy wywierać na radnych.  

Zwracając się do radnego p. Stęplewskiego powiedziała, że jego wypowiedź jest nie na 

miejscu, bo jest to jakby sugestia, że gdyby mieszkańcy nie przyszli radni byliby „przeciw”. 

Protokoły z Komisji zostały sporządzone w ubiegłym tygodniu i tam jest zgoda radnych. 

 

Radny p. Stęplewski -  zwracając się do radnego, p. Mączyńskiego – powiedział, że to 

radnego spojrzenie jest spojrzeniem z minionej epoki i ocenianiem według radnego kryteriów. 

Radny, zanim coś powie powinien to sprawdzić. Z dwóch Komisji przed sesją na jednej był 

obecny, uczestniczył i zabierał głos. Na drugim posiedzeniu Komisji rzeczywiście nie był, 

zawiadomienie o nie uczestnictwie przysłał.  

 

Przewodniczący Rady – poprosił o nie przedłużanie tematu, po czym wezwał radnego 

dwukrotnie „do rzeczy”. 

 

Radny p. Stęplewski – powiedział, że Pan Przewodniczący bardzo często odbiera mu głos. 

 

Przewodniczący Rady – odpowiedział, że jeśli Pan radny Stęplewski mówi nie na temat ma 

takie prawo. 

 

Radny p. Dymerski – wnosi o przejście do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 12, 

przeciw – 1, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXIII/406/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody dzierżawę na okres 20 lat w trybie beprzetargowym, gruntu 

położonego w Dziwnowie, stanowiącego część działki  nr 854/47  

 

 

Ad. 1e 

Projekt przedstawiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 
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Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 12, 

przeciw – 1, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXIII/406/2009 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy części działki nr 854/47 położonej w Dziwnowie na okres powyżej 3 lat. 

 

 

Przerwa – 10.30 – 10.40 

 

 

Ad. 1 f 

Projekt przedstawiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji. Uwagi członków Komisji, dot. treści Studium. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 

Komisja Morska –  przyjęła projekt uchwały 

Radny p. Mączyński zgłosił zdanie odrębne w sprawie nieaktualnych zapisów w studium w 

zakresie opisowym, m.in. dotyczących inwestycji wodno – kanalizacyjnej. Na stronie 38 zapis 

jest niezgodny z obecnym stanowiskiem Rady Miejskiej, w sprawie obsługi Łukęcina przez 

oczyszczalnię w Międzywodziu. Problemem również jest oddziaływanie obszaru „Natura 

2000” na planowaną przebudowę drogi do nieruchomości Dziwna 45, gdzie sąsiaduje poligon 

saperski Garnizonu Dziwnów z nieruchomością gminną (mieszkania socjalne i duża 

nieruchomość planowana do zabudowy). 

Za projektem uchwały głosowało 4, wstrzymało się 5 radnych. 

 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

Radny p. Mączyński – uważa, że projekt uchwały wymaga poprawki szczegółowej. Były już 

zastrzeżenia do tego, co dzieje się na Dziwnej w ubiegłym roku w związku z podjęciem 

uchwały w kierunku umożliwienia zagospodarowania typu: posesje, zabudowa pensjonatowa 

na terenach, które były terenami leśnymi. W okresie 12 – 14 lat las zniknął. Treść Studium 

powinna podlegać szczegółowemu przeglądowi, aby nie czynić  większych problemów niż 

korzyści. Zdanie, że te tereny zielone zostały stracone dla Gminy podzielał również Radny 

Powiatu.  

 

Głos zabrał p. Wojciech Górewicz -  zakres uchwały jaki został przeczytany był podjęty 

podczas podejmowaniu uchwały o przystąpieniu. Uchwała o przystąpieniu dotyczyła terenów 

wymienionych, czyli wszystkich terenów w mieście Dziwnów. Na tym powinno być skupione 

zainteresowanie w tym projekcie uchwały w zakresie proponowanej zmiany w Studium. 

Wszystkie uwagi, które spływały dotyczyły aktualizacji Studium Gminy. Jest to decyzja do 

podjęcia przez Radę – czy Studium wymaga aktualizacji, czy nie. Robione było ono kilka lat 

temu i wszystkie systemy infrastrukturalne i komunikacyjne łącznie z drogą wojewódzką,  
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która była droga krajową, uległy zmianie. W każdym punkcie Studium można znaleźć rzecz 

nieaktualną. Należy całe Studium ocenić jako rzecz mało aktualną, natomiast dzisiejsza 

zmiana, która ma być przedmiotem uchwalenia dotyczy terenów , które są konieczne ze 

względu na toczącą się procedurę planu miejscowego centrum Dziwnowa.  Jeśli te zmiany nie 

zostaną uchwalone zatrzyma się nie wiadomo jak długo plan miejscowy dla miasta Dziwnów.  

W toku jest przygotowywana zmiana Studium dotycząca terenu Międzywodzie – tereny 

wojskowe. Jest to oddzielna procedura, która się toczy. Są kończone bardzo szczegółowe 

prace badawcze dotyczące obiektów obszarów chronionych. Tym jest uwarunkowana 

kontynuacja Studium z innej uchwały początkowej. Na etapie tych zmian Pracownia 

uwzględniła wszystkie wnioski instytucji uzgadniających.  

Nie podjęcie tej uchwały powoduje wstrzymanie prac nad planem miejscowym, a 

konsekwencją powinno być podjęcie przez Radę uchwały dotyczącej aktualizacji Studium 

Gminy, co jest zadaniem poważniejszym i kosztowniejszym.  

Na każdym etapie prac nad planem miejscowym musi być zgodność z ustaleniami Studium.  

 

Radny p. Mączyński  - ze słów Pana Górewicza wynika, że Rada stoi nieświadomie przed 

jakąś datą graniczną. Jest to uchwała przedłożona Radzie do rozpatrzenia w normalnym 

trybie, a z wyjaśnień Pana planisty wynika, że jest to przedstawiony projekt uchwały przed 

jakąś datą, po której to jest „koniec świata”. Nie rozumie tego, że Rada dostaje projekt 

uchwały na ostatnią chwilę. Nie sprzeciwia się zapisom dotyczącym centrum Dziwnowa.   

W protokole Komisji Morskiej podnosi sprawy, które jemu nie odpowiadają.  

 

Pan Górewicz – w odpowiedzi oznajmił, że oczywiście nie jest końcem świata to , że się 

planu nie uchwali, a takie będą konsekwencje odrzucenia dzisiejszej uchwały.  

 

Burmistrz – na początku kadencji wraz z radnymi zaplanowano, że zostaną uaktualnione, a 

właściwie stworzone plany zagospodarowania przestrzennego na razie centrum miejscowości 

i zaczęto od Dziwnowa. Prace nad planem trwają dwa lata. Gdyby studium było zgodne z 

planem to nie byłoby tego projektu uchwały. Jako Burmistrz musi podpisać zgodność studium 

z planem, a nie może tego zrobić, ponieważ to Studium było z błędami. Błędy zostały 

naprawione i dotyczy to centrum Dziwnowa, czyli terenu od Urzędu Miejskiego do mostu i 

od wody do wody. Dobrze byłoby, aby Rada ten projekt uchwały zatwierdziła, bo nie będzie 

wówczas wstrzymana praca nad planem zagospodarowania przestrzennego, który niebawem 

będzie gotowy. Będzie można w centrum Dziwnowa, w oparciu o ten plan zagospodarowania 

przestrzennego, zrobić porządek, bo taki jest cel tego planu.  

 

Radny p. Kozłowski – zawsze, gdy Rada podejmowała decyzję odnośnie jakichkolwiek 

działań w naszej gminie, to trzeba mieć świadomość, że ważniejszy jest papier niż słowo. 

Jeżeli będzie dokument dający początek danym ścieżkom programowym to na pewno w 

pierwszych dokumentach nie ma zawartych szczegółów, bo są to plany, a plany można 

zawsze modyfikować, ale bez tego nie będzie można ruszyć. Apeluje o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że chce zasugerować, aby na przyszłość, jeśli są 

ustalenia i zmiany, które będą wprowadzone w tego typu dokumentach, aby trafiły do Komisji 

nim wejdą na sesję. Rada jest traktowana jak maszynka do głosowania. Gdyby przeszło to 

przez Komisje to intencja wynikająca z poprzednich uchwał podlegałaby spokojnej 

weryfikacji. Być może przedłuży się rozstrzygniecie sprawy o kilka tygodni, ale jest to 

sprawa zbyt poważna, aby traktować ją na zasadzie „jak nie przegłosujecie, to będzie 

katastrofa”.  
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Radna p. Gamrat – oznajmiła, że ma prośbę do Pana Burmistrza – na przyszłość, jeżeli będą 

tak wielkiej wagi uchwały, aby kiedy będzie wiadomo, kiedy przed sesją będą pracować 

Komisje należy zaprosić na posiedzenia Komisji zaprosić planistę.  

 

Burmistrz – powiedział, że praca nad tą sprawą trwa dwa lata i dla radnych powinien być 

oczywisty jeden jak i drugi dokument. Gdyby nie rozpoczęto prac nad planem, to w dalszym 

ciągu żyłoby się w nieświadomości, że Studium zawiera błędy. Wyszły błędy i są 

poprawiane.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXIII/408/2009 w 

sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Dziwnów. 

 

 

Przerwa – godz. 11.00 – 11.10 

 

Ad. 2 

Informację o pracy Rady między sesjami przedstawił Przewodniczący Rady p. Marek 

Lisowski: 

 

- radni uczestniczyli w Dniu Edukacji Narodowej w placówkach oświatowych Gminy 

- obchodach I rocznicy świetlicy w Dziwnówku, 

- udział w obchodach Święta 11 Listopada, 

 

Następnie Przewodniczący omówił błędy, jakie radni popełnili w swoich oświadczeniach 

majątkowych. Poinformował, że wpłynęło pismo z Urzędu Skarbowego w Kamieniu 

Pomorskim w sprawie kontroli oświadczeń. 

Na podstawie powyższego pisma Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z analizy 

oświadczeń majątkowych dotyczących radnych. 

 

Przewodniczący dodał, że jest zamieszanie w kwestii interpretacji zapisów zawartych w 

oświadczeniach. Przez kilka lat nikt nie wnosił, że np. nie ma w oświadczeniach majątkowych 

dochodów żony, czy męża. W tym roku Urząd Skarbowy zarzucał, że jest to nieprawidłowe. 

Całe lata było dobrze natomiast teraz jest taka informacja.  

Przewodniczący te kwestie wyjaśni i poinformuje radnych.  

 

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, że występował do Burmistrza o udostępnienie 

do biura Rady archiwizacji nagrań sesji. Dodał, że na archiwizację idą pieniądze społeczne, 

Rada wyznacza na ten cel znaczna kwotę pieniędzy. Burmistrz nie chce przekazać do biura 

płyt, na których są nagrane sesje.  

Jako Przewodniczący Rady wystąpił w tej sprawie do Wojewody. W odpowiedzi otrzymał 

pismo, że odmawiając udostępnienia wnioskowanych informacji Burmistrz bezspornie 

naruszył obowiązujące prawo.  

Przewodniczący powiedział, że ma nadzieję, że temat ten nie będzie wracał i bardzo prosi o 

jak najszybsze dostarczenie do biura Rady płyt z nagraniami z sesji.  

Uważa, że jest rzeczą normalną, że w biurze Rady powinny być nagrania z sesji.  
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- wpłynął już projekt budżetu gminy na 2010 r. – będzie skserowany i dostarczony radnym. 

 

Radna p. Zawadzka – Fajfer -  Komisja Ochrony Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Mieszkaniowych zwracała się do ZWiK o przedstawienia zadłużenia lokali komunalnych. 

Poinformowała o zadłużeniach wynikających z zaległości lokatorów lokali mieszkaniowych 

komunalnych i socjalnych. 

Na dzień 31 grudnia 2007 r. zadłużenie wynosiło 50 118 zł. , w tym kwota 10 062 zł. stanowi 

prowadzoną egzekucję komorniczą. 

Na dzień 31 grudnia 2008 r. zadłużenie wynosiło 49 181 zł. , w tym kwota 19 619 zł. stanowi 

prowadzoną egzekucję komorniczą. 

 

Ad. 3 

Informację o pracy Burmistrza przedstawił Burmistrz Dziwnowa p. Krzysztof Kozicki. 

Powiedział, że: 

- 13.10.br. podpisano umowę na dofinansowanie budowy promenady w Dziwnowie tj. kwotę 

1 330 tys. zł. z Marszałkiem p. Jabłońskim w obecności Burmistrza Międzyzdrojów p. Leszka 

Dorosza, który również podpisywał umowę na większa kwotę, 

- w tym dniu odbyło jw. odbyło się spotkanie ze społeczeństwem Międzywodzia z udziałem 

radnych Rady Miejskiej oraz Burmistrzem Dziwnowa. Głównym tematem była decyzja Rady 

Miejskiej o wystąpieniu Gminy z projektu ZGWW „Uporządkowanie gospodarki wodno – 

ściekowej na terenie ZGWW”. Ma wrażenie, że społeczeństwo Międzywodzia odebrało tę 

sprawę bardzo negatywnie.  

- 15 .10.br. odbyło się spotkanie z Posłem RP p. Konstantym Oświęcimskim, 

- 17.10.br. spotkanie z okazji „Dnia Seniora”, 

- 30.10.br. posiedzenie Zarządu ZGWW, 

- 6-7.11.br. Konwent Burmistrzów w Kołobrzegu. Gmina Dziwnów w skali kraju zajęła 

 9 miejsce w zorganizowaniu Tygodnia Sportu, 

- 11.11.br. udział w obchodach Święta Niepodległości 

- 13.11.br. odbyło się posiedzenie zarządu ZGWW, 

- praca nad projektem budżetu na 2010 r. 

- w poniedziałki – przyjmowanie mieszkańców, 

- wielokrotne spotkania z przedstawicielami marketu, o którym wcześniej była mowa, 

 

Oznajmił odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego w sprawie pisma Wojewody, że 

Burmistrz łamie prawo, jest nieprawdą i będzie to wyprostowane. Pan Przewodniczący podał 

Panu Wojewodzie niepełną informację. Na takie dokumenty, o które Przewodniczący prosi 

trzeba złożyć wniosek, wniosek nie został złożony, tylko zwrócił się pismem. Ciąg dalszy 

nastąpi, sprawa zostanie załatwiona jak prawo nakazuje.  

 

- 20.10.br. rozpoczęto budowę promenady, na sezon 2010 promenada będzie gotowa, 

- realizowana jest inwestycja „Orlik 2012”. Z końcem grudnia będzie zakończenie budowy.  

- z końcem października rozpoczęto pracę na boisku wielofunkcyjnym w Międzywodziu, 

- z końcem października rozpoczęto przebudowę dróg: ul. Harcerska, ul. Słoneczna  

  w   Łukęcinie, ul. Dziwna – odcinek do Dziwna 4a – zakończenie prac do 31.12.2009 r. 

- trwa inwestycja Rejonu Dróg z Koszalina – rondo.  

- planuje się w tym roku rozpocząć prace na Osiedlu Rybackim – został rozstrzygnięty 

   przetarg na remont drogi – będzie robiona kanalizacja deszczowa, zmiana nawierzchni, 

   parkingi. 

Prace zostaną wykonane do końca maja 2010. 

- planuje się budowę placu zabaw w Łukęcinie, 
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- zejście na plażę w Dziwnówku – ul. Kamieńska 

- oświetlenie na ul. Reymonta – wewnątrz osiedla. 

 

Burmistrz poinformował, że ma miłą wiadomość dot. kolejnego dofinansowania – na remont 

drogi na Osiedlu Rybackim – 555 tys. zł.  

Na promenadę otrzymano dofinansowanie w kwocie 1 326 tys. zł., „Orlik 2012” – 666 tys. 

zł., boisko wielofunkcyjne w Międzywodziu – 200 tys. zł , mieszkania socjalne – 250 tys. zł. , 

w ramach współpracy partnerskiej pomiędzy Stowarzyszeniem Kultury i Edukacji na czele z 

Panem Dyrektorem Brzozowskim Gmina otrzymała kwotę - 1 096 tys. zł. Pieniądze są 

przeznaczone na zajęcia pozalekcyjne, edukacyjne tj. np. zielone szkoły, wyrównawcze itp. 

Są szanse na pozyskanie funduszy na centrum sportowo – rekreacyjne w Dziwnowie. 

Wniosek już przeszedł ocenę merytoryczną i są szanse na dofinansowanie w kwocie 900 tys. 

zł. Na dwadzieścia wniosków nasz wniosek jest na piątej pozycji.  

Złożony został wniosek na budowę muszli koncertowej. Koszt ogólny muszli to 1 888 tys. zł. 

Jest szansa na 1 430 tys. zł. Ten wniosek przeszedł ocenę formalną i oczekuje się oceny 

merytorycznej.  

Złożono wniosek na budowę mieszkań komunalnych – wniosek oczekuje na ocenę Banku 

Gospodarstwa Krajowego. Jest szansa na pozyskanie 850 tys. zł. Kosztorys budowy mieszkań 

jest na 2 830 tys. zł.  Ta inwestycja w tym roku nie będzie ruszona, ponieważ jest warunek, że 

jeśli inwestycja jest rozpoczęta to na dofinansowanie nie ma szans.  

 

Następnie Burmistrz poinformował, że jako władza wykonawcza jest zobowiązany 

przedstawić koszty, jakie poniesiono w związku z referendum. Powiedział, że cały koszt 

referendum to kwota 7 990 zł. 

 

Ad. 4 

Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Radna p. Gamrat – 1/ Kiedy zostanie przedstawiona ekspertyza dotycząca „Jantara” ? 

2/ Ponownie; Czy i kiedy Burmistrz podejmie kroki w celu pozbycia się dzików? 

3/ Czy złożono wniosek w ramach PROW-u? 

 

Radna p. Olszewska – 1/ Proszę o udzielenie informacji ile w ciągu roku 2009 przyjęto 

zwierząt z Gminy Dziwnów do schroniska zwierząt w Golczewie, na które rocznie gmina 

przeznacza 50 tys. z budżetu. 

2/ Czy w tym roku będzie organizowany Sylwester Miejski? 

 

Burmistrz – odpowiedział, że sylwester Miejski będzie organizowany. 

 

3/ Proszę o przycięcie koron drzew, które rosną na terenie Cmentarza komunalnego. 

4/ Proszę o oczyszczenie z piasku przejść na plażę na Osiedlu Rybackim (2 przejścia – 

zasypana część polbruku i kładki drewnianej, zasypane kafle) 

5/ Czy planowane jest dokupienie i rozdanie mieszkańcom Gminy Dziwnów flag 

państwowych? 

 

Radna p. Zawadzka – Fajfer – 1/ Proszę o naprawę dachu w kaplicy w Dziwnowie od 

strony północnej dach przecieka. 

2/, Na jakim etapie jest remont ulicy Reymonta w Dziwnowie? 

Radna p. Kaczmarczyk – 1/ Co z inwestycjami w Dziwnowie Dolnym: jest przedłużenie  

ul. Harcerskiej, a co z resztą ulic? 
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2/ Usunięcie pojemnika na śmieci między domami Kościelna 32 – stawiane są tam obok 

różne śmieci, a w pobliżu funkcjonuje duży hotel, przyjeżdżają goście. 

3/ Zwrócić uwagę na czystość i porządek na posesjach przy Hotelu „Stary Dziwnów” 

 

Radny p. Mączyński – 1/ Panie Burmistrzu od 29 października br. nie został naprawiony 

przystanek PKS Dziwna – kierunek Międzywodzie. Wandale zniszczyli szklane ściany wiaty 

przystanku. 

Osoby korzystające z komunikacji publicznej typu Bus, PKS skarżą się na trudne warunki 

oczekiwania na przystanku. 

Starania urzędników jak dotychczas są nieskuteczne. 

2/ Panie Burmistrzu – w związku z inwestycjami na działce 854/47 na Dziwnej zostały i 

zostaną wycięte prawie wszystkie drzewa. Proszę o udzielenie informacji jak zostanie 

zrekompensowana przyrodniczo tak drastyczna gospodarka na Dziwnej, zaistniałą również ze 

względu na usuwanie starego drzewostanu. 

3/ Panie Burmistrzu w związku z zakończeniem okresu aktywnej wegetacji roślin wnoszę o 

realizację wycinki gałęzi drzew, krzaków przy tzw. ciągach pieszych. 

Na osiedlu Dziwna oraz przy drodze 102 w wielu miejscach roślinność zagraża 

bezpieczeństwu przechodniów. 

Ponadto: 

Droga 102na odcinku Międzywodzie – Dziwna przebiega przez teren leśny i jest 

nieoświetlona oraz niedoświetlona. 

Pieszym i rowerzystom poruszającym się po zmroku należy ułatwić przemieszczanie się na 

terenie Gminy Dziwnów. 

4/ Panie Burmistrzu zwracam się o udostępnienie nagrań z sesji Rady Miejskiej w związku 

z realizowaniem budżetu Gminy Dziwnów w roku 2009 w latach poprzednich, w zakresie 

rejestracji i zarchiwizowania sesji Rady. 

Wnoszę o udostępnienie tych nagrań na płytach CD poprzez przekazania tychże do mojej 

dyspozycji. 

Zobowiązuję się pokryć koszt nośników informacji – tj. płyt CD. 

 

5/ Panie Burmistrzu wnoszę o spowodowanie zainstalowania tablicy z nazwą Dziwnów na 

wyjeździe w kierunku Dziwnówka, która zniknęła ok. 10 dni temu. 

Gmina winna dbać o swój wizerunek, w tym o utrzymanie tablic nazw miejscowości w 

czystości oraz we właściwych miejscach. 

 

Radni: p. Dymerski i p. Mackiewicz – 1/ Jakie działania z Urzędu będą podjęte w sprawie 

naprawy zejść na plażę – Międzywodzie, Dziwnów. 

2/ Konieczna i szybka potrzeba usunięcia zastoin wody opadowej utrudniającej przejazd i 

przechód na ul. Westerplatte, Kasztanowa, Słoneczna, ulice inne w Międzywodziu. 

3/ Czy ulegnie widocznej poprawie kwestia oflagowania miejscowości Gminy Dziwnów z 

okazji kolejnych świąt państwowych 

 

Radny p. Mackiewicz – czy ulegnie poprawie sprawa oflagowania miejscowości 

Międzywodzie z okazji następnych świąt państwowych. W Międzywodziu nie było 

wywieszonych flag. 

 

Radna p. Haraś – Kiedy zostanie zorganizowana zbiórka przedmiotów 

wielkogabarytowych? 
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Radny p. Dymerski – zbiórka przedmiotów wielkogabarytowych – zorganizować tak, aby 

nie stały one w czasie weekendu. Prosi o zobligowanie służb komunalnych, aby w czasie od 

poniedziałku do piątku usunąć te śmieci.  

 

Przewodniczący Rady p. Lisowski – Budynek (garaż?, komórka?) kilka metrów od Ośrodka 

Zdrowia: 

1/ Przeznaczenie obiektu? 

2/ Kto jest inwestorem? 

3/ Z jakich funduszy to postawiono? 

4/ Czy inwestycja związana jest z celem, na jaki gmina otrzymała działkę od Starostwa? 

5/ Jaki jest stan zaawansowana inwestycji z budżetu 2009? 

 

 

Ad. 5 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji odczytali radni: 

1. Radna p. Gamrat – 1/ dzików na Dziwnej, 2/ na temat obiektu „Jantar”, 3/ PROW – 

wniosek na inwestycje wodno – kanalizacyjne. 

2. Radny p. Mączyński – 1/ sprzątanie terenów na Dziwnej przez WAM. Przypomniał o  

interpelacji – wystąpienie mieszkańców Międzywodzia, którzy wskazali na tworzenie 

dzikich wysypisk na drodze przylegającej do nieczynnego wysypiska w 

Międzywodziu. Co zrobiono w tym temacie? 

3. Radny p. Kozłowski – powiedział, że interpelacja z dnia 5 października nie dotyczyła 

jego spraw prywatnych, ani nie jest błaha? Następnie odczytał odpowiedź Burmistrza 

na interpelację – Czy Regaty Żeglarskie Mikołajka Nadmorskiego były świadomie 

zbagatelizowane przez Pana Burmistrza. 

      Dodał, że impreza 10-letnia, która jest tradycją dla naszej Gminy, w zeszłym roku 

inaczej nazwana – Regaty o Puchar Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dziwnowie, 

obecnie o nazwie Mikołajka Nadmorskiego, ale w tym roku się nie odbyła. Gmina ma w 

planach turystykę i wielkie hasła z nią związane. Drugie pytanie brzmiało – czy Pan 

Burmistrz jest zadowolony z wychowania morskiego młodzieży, czyli działalności 

żeglarstwa na terenie Gminy? – na to pytanie nie otrzymał odpowiedzi.  

Powiedział, że Rzeka Dziwna jest pusta, smutna bez optymistów. Żaglówki pływały tylko 

w ramach „Bezpiecznych Wakacji”. Młodzież nie brała udziału w żadnych zawodach. 

Młodzież, która się szkoli, zdobywa patenty, zostaje pozbawiona dostępu do sprzętu. 

Sprzęt leży i niszczeje, nie jest konserwowany. W przyszłym roku na naszych wodach 

odbędą się mistrzostwa Polski w tej klasie, a Dziwnów położył tę klasę i zamknął bramy 

dla dzieci. Jest zdania, że jest to sprawa społeczna. 

Radny p. Kozłowski odczytał treści odpowiedzi Burmistrza. 

Oznajmił, że uważa, że nie było braku zainteresowania prezesa UKS p.Rasińskiego. 

Rozmawiał z nim i nie było tak, że przestał się interesować. Prosił Pana Burmistrza o 

przesunięcie terminu regat.   

Pan Kozłowski powiedział, że gdy regaty organizowane były przez MOKiS takie 

zdarzenia nie miały miejsca, a regaty przebiegały bez zakłóceń, bo to organizowała go 

osoba p. Jacka Rasińskiego. Była to bardzo dobra impreza dla Dziwnowa.. 

Brak jest odpowiedzi na interpelację – czy Pan Burmistrz jest zadowolony z żeglarstwa w 

Dziwnowie. 
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Następnie odpowiedzi na swoje interpelacje odczytał Przewodniczący Rady  

p. Lisowski: 

1/ inwestycji na działce, na której znajduje się Ośrodek Zdrowia 

Dodał, że wszyscy rozumieją, że chodzi o nowy obiekt przy Ośrodku Zdrowia, natomiast 

odpowiedź jest potraktowana lekko. 

2/ dostarczenia do biura Rady zarchiwizowanych nagrań z sesji Rady Miejskiej 

Dodał, że w odpowiedzi jest, że prośba nie została złożona na odpowiednim formularzu. 

W biurze Rady tj. protokoły z sesji Rady powinny być nagrania z sesji. Zapytał - czy 

Burmistrz boi się tego, że płyty będą w biurze Rady? 

 

3/ Poinformował, że nie otrzymał wcześniej żadnych odpowiedzi na temat inwestycji. 

Ponowił prośbę o podanie stanu zaawansowania inwestycji umieszczonych w budżecie na 

rok 2009. 

Składał pismo na temat inwestycji „Promenada” – prosi o odpowiedź, jakie były 

zamierzenia, przedstawiane społeczeństwu koncepcje, a jaki zakres jest robiony. 

Wiadomym jest, że różnice są znaczne. Nie otrzymano odpowiedzi w tym temacie, mimo, 

że była w tym celu zwołana sesja. Jakie różnice są między warunkami przetargu, a 

wykonanym projektem promenady. 

Odczytał odpowiedź, jaką otrzymał od Burmistrza.  

 

 

Burmistrz – powiedział, że na interpelacje odpowie na piśmie. 

Następnie Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi p. Kozłowskiego, powiedział, że 

niepotrzebnie p. Kozłowski temat ten „męczy” od wielu miesięcy, bo rzeczą oczywistą 

jest, że p. Rasiński uciekł z MOSiK. Pan Krasiński robił to pod nadzorem dyrektora i robił 

to dobrze i tego nie neguje. Stowarzyszenie, które p. Krasiński reprezentuje, to 

przepraszając za określenie „spaprał sprawę”. Dnia 17 czerwca br. umowa na 

dofinansowanie tych Regat była gotowa do podpisania. Pan Krasiński się obudził tydzień 

przed imprezą. Niepotrzebnym jest to, co mówi p. Kozłowski. Pan Rasiński „zawalił 

wprost”. Nie ma potrzeby szukać winnych jest to wina p. Jacka Rasińskiego.  

Burmistrz oświadczył, że nie jest zadowolony z edukacji żeglarskiej, ale nie można 

znaleźć człowieka, który prowadziłby to prawidłowo. Znajdzie się taki człowiek i to 

żeglarstwo będzie się rozwijać, tak jak było do tej pory.  

 

W temacie obiektu na terenie Ośrodka Zdrowia Burmistrz poprosił Przewodniczącego, 

aby zadawał precyzyjne pytania.  

Otrzymał informację z Prokuratury, bo Pan Przewodniczący Rady Miejskiej napisał 

doniesienie do Prokuratury w sprawie promenady.  

Nie będzie już Przewodniczącemu tłumaczył, bo to zrobi Prokuratura, na czym ta różnica 

polega. Gdyby koncepcja promenady byłaby projektem to nikt nie robiłby projektu. 

Projekt może odbiegać od koncepcji, bo są różne uzgodnienia, a szczególnie z Urzędem 

Morskim. Głównym problemem jest zmiana trasy. Będzie taras widokowy między ul. 

Parkową, a ul. Kochanowskiego. Aby inwestycja ruszyła zezwolenie budowy jest na całą 

promenadę wyłączając taras widokowy. Chodzi o Program „Natura 2000”. Gdyby nie 

wyłączono z uzgodnień tarasu widokowego to do dziś inwestycja nie byłaby ruszona. Z tą 

informacją zapoznał się Pan Marszałek Jabłoński  i dał czas do września 2010 na 

uzupełnienie dokumentu, czyli pozwolenie na budowę z wyłączeniem tarasu. Nadzór 

budowlany dał zgodę na budowę promenady i czeka na uzgodnienia, które nastąpią w tym 

roku. Wszyscy to rozumieją tylko część Rady nie chce tego zrozumieć. 
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Przewodniczący Rady – powiedział, że to, o czym mówi Pan Burmistrz potwierdza jego 

obawy, co do niejasności i nieprawidłowości. Sam Pan Burmistrz potwierdził, że na tym 

etapie budowy nie ma w planie tarasów widokowych. Przetarg był jasno określony i 

dotyczył określonych prac. Wykonawca ma podpisana umowę. W związku z tym – jaką  

ma umowę? Na co ma umowę? 

 

Burmistrz – odpowiedział, że taras jest w planie i jest obecnie załatwiane zezwolenie na 

budowę na ten taras. Jest w trakcie uzgodnień. Wszyscy to rozumieją oprócz Pana 

Przewodniczącego.  

 

Radny p. Mączyński zwracając się do Burmistrza powiedział, że tez musi dołączyć do 

tych mniej rozumiejących. Też nie rozumie, co Pan Burmistrz mówi, bo mowa była o 

wielu tarasach widokowych, teraz Pan Burmistrz się szczyci jednym tarasem widokowym. 

Rozumie, że są problemy, bo buduje się na terenach wyznaczonych hasłem „Natura 

2000”.  

W dniu 4 listopada wpłynęła odpowiedź na zapytanie i interpelacje Komisji doraźnej ds. 

budowy promenady. Są to odpowiedzi w sprawie budowy promenady. Odpowiedzi SA 

zgodne z Pana Burmistrza wypowiedzią odnośnie promenady, natomiast prace na 

promenadzie rozpoczęły się dnia 26 października, a nie jak Pan Burmistrz wspomniał 20 

października.  

Burmistrz mówił, że to Rada jest winna temu, że nie jest budowa prowadzona w ubiegłym 

roku. Rada zobowiązała go do interesowania się szczegółami tej inwestycji i stara się to 

czynić. Burmistrz utrudnia Komisji dostępu do informacji na temat promenady. Czego 

dowodem jest wypowiedź Burmistrza. Prosi o łatwiejszą komunikacje w tym temacie.  

 

Burmistrz – powiedział, że Pan Mączyński potwierdził to, że nie rozumie niczego.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał – czy pan Burmistrz musi obrażać radnych? 

 

Burmistrz – Pan Mączyński jako szef Komisji kontrolującej budowę promenady 

powinien wiedzieć, że na odcinku od Parkowej do Żeromskiego jest zaplanowany jeden 

taras widokowy. Przed chwilą powiedział Pan Mączyński, że Burmistrz szczycił się 

dwoma, a robi teraz jeden. Pan Przewodniczący Komisji nie wie, co jest na tej 

promenadzie robione. Jest to Pana Mączyńskiego niewiedza. I dołączył w ten sposób do 

tej grupy ludzi w tej sprawie –nierozumiejących.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że to, co teraz robi Pan Burmistrz jest bardzo 

aroganckie i nieeleganckie. Przypomniał, że we wrześniu była w tym temacie 

zorganizowana sesja, na której Pan burmistrz nie chciał udzielić żadnej informacji.  

Jest to tak czytelne, że nic więcej nie trzeba dodawać.  

 

Ad. 6 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy p. Grażyna Madońska. Oznajmiła, że są to 

poprawki do uchwały z dnia 5 października br. Są to poprawki dotyczące trzech 

paragrafów, gdzie nie było zgodności w przedstawionym cyfrowym i treści nazwy 

paragrafów. Zwiększono również dochody, które mają odniesienie do zwiększenia 

wydatków.  
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Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 

Komisja Morska – głosowanie na sesji. 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał – na jaką kwotę wykonano oświetlenie w Dziwnówku , 

osiedle Słoneczne, Zacisze 

 

Skarbnik odpowiedziała, że są zrobione projekty, brakuje pieniędzy, aby wykonać 

oświetlenia. Zdecydowano, aby zrobić jeszcze projekt na Międzywodzie. Wykonanie będzie 

w przyszłym roku. 

 

Radny p. Jeszka – powiedział, że w paragrafie – zadania ratownictwa górskiego i wodnego – 

jest kwota 4 tys. zł. Wie ze źródeł, że dzierżawca, któremu skończyła się dzierżawa bazy 

ratowniczej w Dziwnowie zwracał się z prośbą do Pana Burmistrza o nieodpłatny dozór tej 

bazy do czasu rozstrzygnięcia następnego przetargu w m-cu maju. Takiej zgody od Pana 

Burmistrza nie uzyskał. Baza wygląda tragicznie. Trzeba będzie zdemontować zielony 

bungalow, co doprowadzi do większej dewastacji bazy ratowniczej, a odtworzenie 

infrastruktury lokalowo-socjalnej do sezonu będzie bardzo trudne. 

Zwraca się z prośbą do Pana Burmistrza, aby do czasu rozstrzygnięcia przetargu tych 

obiektów nie rozbierać, choć są to samowolki budowlane. 

Druga sprawa, – aby nie jątrzyć między wykonawcami usługi ratowniczej zwraca się z 

wnioskiem formalnym o zmniejszenie kwoty przeznaczonej na ten cel. Skoro była propozycja 

darmowej ochrony bazy, to wnosi o kwotę 2 000 zł. na ochronę dwóch baz ratowniczych. 

Wniosek formalny zmniejszyć kwotę z 4 000 zł. na 2 000 zł.  
 

Radny p. Mączyński – zapytał, jakiego okresu dot. podana kwota – 4 000 zł.? 

 

Burmistrz – jest opracowywany projekt przetargu. Myśli, że w styczniu będzie ogłoszony 

przetarg na zabezpieczenie ratownictwa od Łukęcina do Międzywodzia.  

 

Skarbnik – w uzupełnieniu odpowiedzi radnemu Mączyńskiemu wyjaśniła, że 4 tys. zł. jest to 

kwota do końca roku. Umowa nie jest podpisana, bo nie było na to pieniędzy. Informacja o 

kwocie była podana z działu gruntów i nieruchomości. Dozór trwa już od października.  

 

Radna p. Olszewska – powiedziała, że p. Jeszcze chodziło o to, że byłą oferta za darmo 

dozorowania obiektu, dlatego proponuje zmniejszenie na 2 tys. zł. Uważa, że ma to sens. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że nie było to za darmo. Przykładem jest rok poprzedni, gdzie 

Gmina płaciła za koks, za prąd. Nie było to za darmo i tym razem też nie byłoby za darmo.  

 

Radny p. Jeszka – w tym roku oferta była – dozór za nieodpłatny pobyt 

 

Burmistrz – rozwiązano to inaczej.  

 

Radny p. Mączyński – powiedział, że z tego wynika, że wydawanie gminnych pieniędzy nie 

boli. Łatwo przyszło, łatwo poszło. Dwa lata temu podkreślał, że bazy ratownicze świadczyły 

usługę ratowniczą na rzecze mieszkańców i turystów. Był z tego dochód, 70 tys. zł. w skali 

roku z tytułu dzierżawienia tych baz dla podmiotów, które usługę wykonywały.  



 16 

Pan Burmistrz przekonywał, że nastąpi zmiana i będzie Gmina na tym bardzo dobrze 

zarabiała. Prosi, aby Pan Burmistrz udowodnił to – słupki finansowe – wydatki i przychody. 

Był przychód 70 tys. zł. dla Gminy, natomiast koszty ponosili działający i z tego tytułu 

użytkowali i gospodarczo wykorzystywali odcinki strzeżone plaży.  

Obecnie jest element, że ma to kosztować. Winno kosztować jak najtaniej, ale Pan Burmistrz 

żadnej ekonomii nie wykazuje.  

 

Burmistrz – nigdy nie powiedział, że będzie się zarabiać na ratownictwie, bo w świecie nikt 

nie zarabia na ratownictwie. Uważa, że bezpieczeństwo mieszkańców i wczasowiczów na 

plażach to podstawa. Na całym świecie do tej działalności się dopłaca. Trzeba dopilnować, 

aby pieniądze wychodzące z plaży dotarły do kasy gminnej. Ktoś, kto wygrywa przetarg na 

ratownictwo nie powinien zajmować się sprzedawaniem kukurydzy i ratownictwem.  

Odbywają się prace nad projektem przetargu. Chce doprowadzić do tego, aby plaże były 

wolne od wszelkiego rodzaju dzierżaw i są. W Dziwnówku również umowa kończy się przed 

sezonem 2010. Szczegóły przetargu zostaną Radzie przedstawione. Będą się wreszcie 

zajmować ratownictwem fachowcy, a nie dyletanci.  

 

Radca Prawny – dozór świadczony przez Pana, który przebywał na bazie ratowników - nie 

płacono mu za świadczenie usługi, ale były ekwiwalentne świadczenia ze strony gminy na 

rzecz tej osoby. Usuniecie tej osoby było konieczne, ponieważ podmioty przystępujące do 

przetargu trzeba było negocjować, aby podmioty brały pod uwagę to, że tam jest osoba, która 

dozoruje. Było to przeszkodą do prowadzenia negocjacji. Na dziś tego problemu już nie ma.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że zbyt sprawiedliwie Pan Burmistrz ocenia ludzi, 

którzy przez lata chronili nasze plaże, nazywając ich dyletantami, bo byli to ludzie w 

większości do tych zadań dobrze przygotowani.  

Ponadto ci sami ludzie będą mogli startować w przetargach.  

 

Radna p. Szafran – zapytała – czy można określić koszt ekwiwalentu utrzymania tej bazy – 

prąd, opał. Dotyczy usługi 4 tys. zł., czy wystarczy 2 tys. zł. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że człowiek, który pilnuje sprzętu zobowiązał się, że sprzęt będzie 

bezpieczny i jest. Niekoniecznie on jest złożony na bazach, które są, ale jest złożony w innych 

magazynach, które ten Pan wydzierżawił za swoje pieniądze. Jest odpowiedzialny za ten 

sprzęt i jest on zabezpieczony. Rzeczywiście baza jest w stanie złym, bo wyprowadzający się 

wyciął wszystkie rury grzewcze, grzejniki łącznie z piecem. 

Odpowiadając Panu Jeszce powiedział, że utrzymanie tego budynku „zielonego” jest 

niemożliwe, bo gdyby tam się coś stało to pociągnięto by do odpowiedzialności. Ten budynek 

jest zdecydowanie do rozebrania.  

 

Radny p. Jeszka – powiedział, że jest niezręczna sytuacja, ponieważ dozór tych dwóch baz 

będzie miał dzierżawca, który był dzierżawcą bazy Międzywodzie. Do rozstrzygnięcia 

powinien stanąć p. Pawlak i p. Borowski.  Poprzedni dzierżawca zagospodarowywał teren 

przez 10 lat z wielkim zaangażowaniem. Faktem jest, że zrobił tam kilka samowole 

budowlanych. Będą duże nakłady, aby bazę na sezon letni przygotować. Najlepiej byłoby, 

aby nie dzierżawca z Międzywodzia ochraniał, a firma ochroniarska.  

Burmistrz – dopilnuje się sprzęt dobrze, prosi o zadekretowanie 4 tys. zł. na ten cel. W 

sprawie wypowiedzi nt. dyletantów –Burmistrz powiedział, że nie użył żadnych imion ani 

nazwisk. Mówił o tym, kiedy przypadkowa osoba wygrywa przetarg i prowadzi ratownictwo.  
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Przystąpiono do głosowania poprawki wnioskowanej przez p. Jeszkę tj. zmiana z 4 tys. zł. na 

2 tys. zł.; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 8, 

przeciw – 5, wstrzymało się – 1` większością głosów przyjęła zmianę zapisu w projekcie 

uchwały w pkt 2. Zwiększa się wydatki budżetowe dz. 754 rozdz. 75415 § 4300 – zamiast 

4 tys. zł. 2 tys. zł.  

 

Przystąpiono do głosowania wniosku radnej p. Gamrat, aby w całości głosować projekt 

uchwały wraz z przegłosowaną poprawką. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za –13 , 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła wniosek jw.  

 

Przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały wraz z przegłosowaną zmianą; 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/409/2009 w 

sprawie zmiany budżetu Gminy na 2009 r. 

 

 

Ad. 7 i 8 – wycofana z porządku obrad. 

 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. 

W imieniu Burmistrza zaproponowała autopoprawkę wykreślenie z treści uchwały części 

działki 843/70 zgodnie z wnioskami Komisji. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – popiera dzierżawę działki 843/26, odrzuca dzierżawę części działki 

843/70 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – popiera dzierżawę działki 843/26, odrzuca dzierżawę działki 843/70 

Komisja Ochrony Zdrowia – przyjmuje z wnioskiem jw. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXIII/410/2009  

w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 5 lat części nieruchomości położonych w 

Dziwnowie (dz. Nr 843/26 ).  

 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. Wnosi autopoprawkę 

Burmistrza tj. wykreślenie dz. Nr 843/70 z tytułu i treści projektu uchwały. 

 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – wniosek jak przy uchwale poprzedniej. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 

Komisja Morska – z poprawkami jak przy uchwale poprzedniej 

Komisja Ochrony Zdrowia – przyjmuje z wnioskiem jak w uchwale poprzedniej. 
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Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXXII/411/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy działki nr 843/26) położonych w Dziwnowie na okres powyżej 3 lat. 

 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 

Komisja Morska – głosowanie na sesji. 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/412/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat części nieruchomości położonej w 

Międzywodziu (dz. Nr 217/31).  

 

  

Ad. 12 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 

Komisja Morska – głosowanie na sesji. 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/413/2009 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy działki nr 217/31 położonej w Międzywodziu na okres powyżej 3 lat. 

 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 

Komisja Morska – wniosek – przyjąć projekt uchwały z okresem dzierżawy do 10 lat 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji. 
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W dyskusji głos zabrali: 

 

Radca Prawny p. Smalec – inwestycja wymaga znacznych nakładów, dlatego dzierżawa 20 

letnia. Należy zrobić ukłon w kierunku zainteresowanego, ponieważ z własnej woli podjął 

starania, aby odciążyć sąsiadów od prowadzonej przez siebie działalności.  

 

Przewodniczący Rady – jest zdania, że 10 letni okres dzierżawy jest dostatecznie długi okres 

aby inwestycja mogła się zwrócić. Jest to obciążenie gruntów gminnych, które inne Rady, 

inne pokolenia będą chciały przeznaczyć na inny cel.  

Radny p. Mackiewicz – nie rozumie, dlaczego skoro Rada dała dzierżawę na 20 lat pod sklep 

wiekopowierzchniowy nie może dać dla tej osoby również na 20 lat. 

 

Radna p. Szafran – optuje za 20 letnim okresem dzierżawy 

 

Nastąpiło głosowanie wniosku Komisji – dzierżawa 10 lat 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 6, wstrzymało się – 2 odrzuciła wniosek o dzierżawę na 10 lat.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 7, 

przeciw – 3, wstrzymało się – 4 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/414/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody dzierżawę na okres 20 lat części nieruchomości położonej w 

Dziwnówku (nr dz. Nr 130/52).  

 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 

Komisja Morska – wniosek – dzierżawa na 10 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że w związku z przyjęciem poprzedniej uchwały 

wniosek Komisji Morskiej jest bezprzedmiotowy. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 7, 

przeciw – 4, wstrzymało się – 3 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/415/2009. 

 

Ad. 15 i 16 przeniesiono do pkt 1d i 1e 

 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały przedstawiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Stanowiska Komisji: 

Komisja Budżetu – odrzuca projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji. 
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Komisja Morska – głosowanie na sesji. 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji. 

 

Burmistrz – powiedział, że propozycja uchwały wyszła do Rady, dlatego, że rozwiązanie 

gospodarki wodno ściekowej jest sprawą najważniejszą. Decyzja Rady odejścia od projektu w 

ramach ZGWW powoduje przedłożenie tego projektu uchwały. Aby robić cos z gospodarką 

wodno – ściekową trzeba zaprojektować. Prosi Radę o zaakceptowanie tego projektu 

uchwały, ponieważ chce rozpocząć projektowanie. Rada zasugerowała, że należy robić to 

zadanie w ramach budżetu gminy, pieniędzy też biedzie trzeba szukać w inny sposób, nie w 

NFOŚ, być może wojewódzkim. Była o tym mowa na Konwencie Burmistrzów. Jest 

możliwość dofinansowania pożyczki, która może być zwrócona w wysokości 30%. Aby 

wystąpić do WFOŚ to należy mieć projekty. Im prędzej będzie to zrobione tym lepiej. 

 

Przewodniczący Rady – proponuje umieszczenie wydatku w nowym budżecie jako 

konkretnej inwestycji do zrealizowania. 

 

Burmistrz – przyjęcie uchwały spowoduje, że jutro będzie można ogłosić przetarg na 

projektowanie. Pieniądze umieścić w przyszłym budżecie 

 

Radny p. Mączyński – w § 1 pkt 1 jest zapis „Wykonanie dokumentacji projektowej ujętej w 

studium wykonalności”. Oś niezgody tkwi właśnie w treści Studium Wykonalności. 

Studium wykonalności jako dokument oddzielny nie zostało przyjęte przez Radę Miejską. 

Zgadza się z wypowiedzią p. Lisowskiego, gdzie mówi, że próbuje się wprowadzić tylnymi 

drzwiami to, na co Rada w przedstawionej formie nie chce się zgodzić.  

 

Burmistrz – powiedział, że rozumie przez to, że chce się, aby opracowywać Studium 

wykonalności za własne pieniądze. Jest to gotowy dokument, który leży w Związku. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że nie jest to nasz dokument. 

 

Burmistrz – dalej należymy do Związku.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 9, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego przez Burmistrza 

Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na 

zadanie „Wykonanie dokumentacji projektowej ujętej w studium wykonalności: 

Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na obszarze Związku Gmin Wyspy 

Wolin dla części dotyczącej Gminy Dziwnów” do kwoty 800 000,00 zł.   

 

Przerwa  

 

Ad. 18 przeniesiono do pkt 1f 
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Ad. 19 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – wniosek – okres dzierżawy na 5 lat – wniosek nie przyjęty. Głosowanie 

na sesji. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

 

Radna Szafran – powiedziała, że to ona złożyła wniosek – dzierżawa na 5 lat. Uważa, że są 

małe koszty inwestycyjne. Podejmuje się podobne uchwały, ma na uwadze na Osiedlu 

Rybackim „camping” i na Dziwnej „camping”. Uważa, że obiekty dzierżawione od gminy 

powinny być na 5 lat, a nie na 10. 

 

Radny p. Mączyński – jest to miejsce pracy ludzi. Na przerwie dyskutowano, że nie było 

oporów dać na 20 lat osobie, która prowadzi w innym miejscu kwitnący interes gospodarczy.  

 

Radna p. Gamrat – uważa, że dzierżawy wieloletnie powinny być w drodze przetargu 

nieograniczonego. 

 

Przewodniczący Rady – uważa, że są zbyt długie dzierżawy terenów gminnych. Zamyka się 

możliwości następnym władzom, radom a dość długie okresy.  

 

Radna p. Gamrat – każdą umowę można wypowiedzieć. Jest to kwestia zapisów umowy. 

 

Radny p. Dymerski – powiedział, że jest to zabezpieczenie interesów samorządów. Wnosi o 

kontrolę nad tymi długoletnimi dzierżawami. Na niektórych dzierżawach nakładów 

finansowych się nie ponosi. 

 

Przewodniczący Rady – wnosi o dzierżawy w drodze przetargu. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 1, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/416/2009 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego przy ul. 

Dziwnej w Dziwnowie, położonego na działce nr 854/47, stanowiącego mienie komunalne, 

na okres do 10 lat z dotychczasowym najemcą ( sklep) 

 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 
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Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 1, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/417/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego przy ul. 

Dziwnej w Dziwnowie, położonego na działce nr 854/47, stanowiącego mienie komunalne, 

na okres do 10 lat z dotychczasowym najemcą ( garaż)  

 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – wniosek – tekst jednolity uchwały 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – tekst jednolity uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – odrzuca projekt uchwały przygotować tekst jednolity. 

 

Radna p. Gamrat – zwróciła uwagę na to, że jest już sześć poprawek uchwały, ten projekt 

byłby siódmy. 

 

Dyrektor ZwiK – powiedziała, że do tej pory były to poprawki kosmetyczne, nie było zmian 

globalnych. Jednolity  projekt uchwały był przedstawiony Radzie w lutym br., ale został 

skierowany do Komisji. 

 

Przewodniczący Rady – nie szkodzi przygotować na następną sesję projekt uchwały w tym 

temacie. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 0, 

przeciw – 13, wstrzymało się – 1 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Dziwnów.  

  

 

Ad. 22 

Projekt omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny.  

 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały z przyjętymi przez Komisję 

wnioskami: 

1. Rozdz. VI pkt 3.ppkt 7 wykreślić zapis, „, który musi wynosić nie mniej niż 20%”. 

Komisja jednogłośnie przyjmuje wniosek. 

2. Rozdz. VII pkt 1zapis „Komisję Konkursową powołaną Zarządzeniem Burmistrza 

Dziwnowa” zastąpić zapisem „Komisję Konkursową powołaną Uchwałą Rady 

Miejskiej w Dziwnowie” 

Komisja jednogłośnie przyjmuje wniosek. 

3. Rozdz.3 pkt 5 uzupełnić zapisem „która jest wiążąca dla Burmistrza” 

Komisja jednogłośnie przyjmuje wniosek. 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 
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Pan Kozłowski Przewodniczący komisji Oświaty dodał, że można przyjąć w uchwale,  

że wkład organizacji jest rzeczowy i ludzki i dopuszczając dotację pokrywającą 100%  

kosztów finansowych. Nie musi być, zatem zapis 20% wkładu własnego. Są organizacje  

pozarządowe, które nie prowadzą żadnej działalności finansowej , dochodowej, ale mają 

bazę, sprzęt, ludzi.  

Oznajmił, że w zeszłym roku był zapis „Komisje konkursową powołaną Uchwałą Rady 

Miejskiej. W tym roku Komisja również proponuje taki zapis. Pan Burmistrz może 

zaproponować do składu Komisji różne osoby. 

Odnośnie wniosku trzeciego Pan Burmistrz zakwestionował uchwałę w zeszłym roku u 

Wojewody. Komisja podpierała się opinia Wojewody Zachodniopomorskiego, który pozwolił 

taki zapis wprowadzić. 

 

Radny p. Mączyński - na wnioski z komisji miała wpływ wiedza, jaką udzielili pracownicy 

RIO na szkoleniu w Międzyzdrojach. Ponadto kontrola RIO w Urzędzie nie wykazała, iż 

działania ówcześnie podejmowane były przestępstwem. Gmina ma prawo wspierać 

organizacje pozarządowe występujące na jej terenie. Przyjmowanie takiego rocznego 

regulaminu zaciemnia obraz i nie jest ściśle wymagane – wg pracowników prowadzących 

szkolenie z zakresu finansów z RIO.  

 

Przewodniczący Rady – dywagacje prawne powinny być na te chwile mniej istotne, 

ponieważ jest jednoznaczne stanowisko w tej sprawie Wojewody, po odwołaniu się w tej 

sprawie. 

 

Radca Prawny – prosi o przedstawienie propozycji zmian i przegłosowaniu.  

 

Salę obrad opuścił p. Dymerski – stan Rady – 13 osób. 

 

Nastąpiło głosowanie wniosków Komisji Morskiej: 

1/ Rozdz. VI pkt 3.ppkt 7 wykreślić zapis, „, który musi wynosić nie mniej niż 20%”. 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za –11, 

przeciw – 1, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła wniosek.  

2/ Rozdz. VII pkt 1zapis „Komisję Konkursową powołaną Zarządzeniem Burmistrza 

Dziwnowa” zastąpić zapisem „Komisję Konkursową powołaną Uchwałą Rady 

Miejskiej w Dziwnowie” 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za –12, 

przeciw –0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła wniosek.  

3/ Rozdz.3 pkt 5 uzupełnić zapisem „która jest wiążąca dla Burmistrza” 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 14 radnych na stan 15 w głosowaniu: za –11, 

przeciw –0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła wniosek.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały z przyjętymi poprawkami: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/418/2009  

w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dziwnów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
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Ad. 23 

Projekt uchwały omówiła p. Krzysztof Latuśkiewicz Sekretarz Gminy. 

 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

Salę obrad opuściła radna p. Olszewska – obecnych 13 radnych 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty p. Kozłowski poinformował, że na posiedzeniu był 

obecny p. Brzozowski i omówił program. 

Program został przyjęty przez Komisję z zadowoleniem. 

 

Radny p. Dymerski – powiedział, że radni są pełni uznania dla Stowarzyszenia na Rzecz 

Kultury i Edukacji..  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/419/2009 w 

sprawie przystąpienia Gminy Dziwnów do projektu „Pomóżmy dzieciom z terenów wiejskich 

– wyrównywanie szans edukacyjnych na terenie powiatu kamieńskiego” realizowanego w 

ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans edukacyjnych i 

zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, 

poddziałanie 9.1:.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym 

dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych. 

 

 

Ad. 24 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęto projekt uchwały  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia – jednogłośnie przyjęto projekt uchwały  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/420/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością drogową nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dziwnów, położonej w obrębie Międzywodzie (dz. 755/17).  

 

 

Ad. 25 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  
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Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

Radna p. Gamrat – zaproponowała poszerzenie dróg z uwagi na utrudniony ruch. 

 

Burmistrz – powiedział, że fachowiec dzielił działki. 

 

Radna p. Szafran – zaproponowała postawienie znaku drogowego „Zakaz zatrzymywania 

się i postoju” 

 

Radny p. Mączyński – powiedział, że szerokość drogi gminnej powinna być 8 m. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/421/2009w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek położonych w obrębie Międzywodzie (dz. 

302/61 – 302/87 bez 302/70 – droga) 

 

 

Ad. 26 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – odrzuca projekt uchwały. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 6, 

przeciw – 7, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuca projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

położonej w obrębie Dziwnów (dz. 315/6 na rzecz właściciela dz. 315/3).  

 

 

Ad. 27 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – odrzuca projekt uchwały. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 7, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuca projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej w 

obrębie Dziwnów (dz. 315/6 na rzecz właściciela dz. 315/4) 



 26 

 

Ad. 28 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – odrzuca projekt uchwały. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 5, 

przeciw – 8, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuca projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej w 

obrębie Dziwnów (dz. 315/6 na rzecz właściciela dz. 315/5) 

 

 

Ad. 29 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – odrzuca projekt uchwały. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 6, 

przeciw – 7, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuca projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

położonej w obrębie Dziwnów (dz. 315/6 na rzecz właściciela dz. 315/2).  

 

 

Ad. 30 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęto projekt uchwały  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/422/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki gruntu położonej w granicach 

portu morskiego Dziwnów (dz. 846/44) 
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Ad. 31 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęto projekt uchwały  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/423/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie prawa użytkowania wieczystego działki 

gruntu położonej w obrębie Dziwnów (dz. 484/2). 

 

 

Ad. 32 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęto projekt uchwały  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/424/2009 

w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz.504/3). 

 

 

Ad. 33 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – większością głosów odrzuca projekt uchwały. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

Radny p. Kozłowski – powiedział, że jest to droga wyjazdowa na drogę wojewódzką 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 1, 

przeciw – 12, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuca projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonych w Dziwnowie (dz. Nr 143/10 i 

143/18).  
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Ad. 34 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

Radny p. Stęplewski – teren zielony , funkcja budzi wątpliwości. 

 

Radny p. Mączyński – wnosi o przekazanie dla biura Rady kopii protokołów z kontroli 

przeznaczenia dzierżawy na cel określony w uchwale.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 10, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 3 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/425/2009w 

sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości położonej w Łukęcinie (dz. 114/62 od 15.10.2009-

31.12.2010).  

 

 

Ad. 35 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji   

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 9, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 4 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/426/2009w 

sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości położonej w Łukęcinie (dz. 114/62 od 15.09.2009-

31.12.2010).  

 

 

Ad. 36 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – przyjęła projekt uchwały    

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 
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Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/427/2009 w 

sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą części nieruchomości położonej w Dziwnówku (dz.144/3) 

 

 

Ad. 37 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

W imieniu Burmistrza zgłosiła autopoprawkę polegającą na zmianę zapisu tytułu projektu 

uchwały tj. wpisać „na lata 2008 – 2015”, zamiast „na lata 2007 – 2008” 

 

Komisja Budżetu – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/428/2009  

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Międzywodzie na lata 2008 – 2015. 

 

 

Ad. 37a 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec  

 

Komisja Budżetu – większością głosów przyjęła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały    

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

Salę obrad opuścił radny p. Zenon Kozłowski – stan radnych 12 osób. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/429/2009 w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

 

Ad. 37b 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Wanda Gamrat  

 

Na salę obrad powrócił p. Kozłowski – stan Rady 13 osób. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 8, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr LXXII/430/2009  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Dziwnowa 

 



 30 

Ad. 37c 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu p. Joanna Smalec. 

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 13 radnych na stan 15 w głosowaniu: za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXII/431/2009 w 

sprawie zmiany uchwały nr LXXII/405/2009 z dnia 5 października 2009 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w 

zakresie wydatków inwestycyjnych przekraczających rok budżetowy na zadanie 

„Przebudowa drogi Osiedle Rybackie w Dziwnowie” do kwoty 980 000,00 zł. 

 

Ad. 38 

Wolne wnioski. 

 

Radny p. Stęplewski – powiedział, że apeluje do radnych, aby zrezygnowano z różnego typu 

rozsyłania donosów lub, co najmniej ograniczenie się w tej kwestii. Nigdy na nikogo żadnego 

donosu nie wykonał, a stało się, że na niego został wykonany niedawno donos.  

 

Radny p. Mączyński – wnioskuje o przedstawienie do wiadomości Rady Miejskiej wyników 

kontroli, co do zasad i sposobów użytkowania nieruchomości gminnych oddawanych w 

drodze przetargu, umowy – czy nieruchomości są użytkowane należycie i zgodnie z treścią 

umów, jakie są zawierane.  

 

Przewodniczący Rady – wnioskuje do Pana Burmistrza jako członka Zarządu Związku Gmin 

Wyspy Wolin oraz do p. Szafran jako Przewodniczącej Zgromadzenia - występował do 

Związku o udostępnienie Protokołu kontroli skarbowej i nawet nie otrzymał w tym temacie 

odpowiedzi. Prosi o spowodowanie, aby udostępniono protokół. Gmina Dziwnów daje 

pieniądze na Związek, który jest naszą częścią, a Gmina Dziwnów nie ma żadnej kontroli, 

mimo, że jest członek Zarządu i przewodnicząca Zgromadzenia. 

 

Radna p. Szafran – powiedziała, że zna ten temat. Prawnik zaopiniował, że w związku z 

udostępnieniem informacji publicznej p. Lisowski musi złożyć właściwy wniosek.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że o protokół prosił ustnie od września. Na sesji pani 

będąca pracownikiem Związku zapewniała, że nie ma nic przeciwko. Utrudnianie dostępu do 

tej informacji wygląda jakby się czegoś obawiano. Czy wniosek będzie na takim czy innym 

druczku to nie ma znaczenia. Fakt, że ukrywa się przed Radą, delegatami protokół z kontroli 

skarbowej w Związku jest nie na miejscu. 

 

Radna p. Szafran – nikt tego protokołu nie ukrywa. Zasady udostępniania są ściśle 

określone. Odpowiedź na pewno czeka. 

 

Przewodniczący Rady – dostęp do informacji publicznej może osoba postronna, natomiast 

dla członków organu stanowiącego nie jest to dostęp do informacji publicznej tylko 

informacja, co się dzieje w danym organie, do którego należymy. 

 

Radna p. Szafran nikt nie zabrania przeczytać protokołu na miejscu 

 

Przewodniczący Rady – wnioskuje o spowodowanie, aby do Rady dotarła kopia protokołu z 

kontroli skarbowej. 
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Radna p. Gamrat – zapytała, czy na Zgromadzeniu zapoznano delegatów z treścią tego 

protokołu.  

Delegaci odpowiedzieli, że nie 

 

Radna p. Szafran – powiedziała, ze czytała protokół dość wnikliwie i niczego złego się nie 

doczytała.  

 

Radna p. Zawadzka – Fajfer – zwracając się do p. Szafran powiedziała, że to radnej 

powinno zależeć, na co idą gminne pieniądze. Jeśli p. Szafran słyszy, że radni chcą protokół 

to powinna spowodować, aby ten protokół radni otrzymali..  

 

Radna p. Gamrat, – dlaczego na Walnym Zgromadzeniu, kiedy p. Lisowski o to pytał 

powiedziano mu – nie. To znaczy, że nie ma wglądu w protokół.  

 

Radna p. Szafran – powiedziała, że w Związku nic takiego się nie dzieje to radni wyobrażają 

sobie nie wiadomo, co. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że jeżeli ukrywa się takie dokumenty, to, czego radni 

mogą się domyślać.  

 

Burmistrz – powiedział, że będzie w tym tygodniu w Związku i jeżeli jest właściwie złożony 

wniosek to ten dokument przywiezie, albo powie, ze jest do odebrania. Jeżeli w Związku nie 

będą mogli go wydać to powie, dlaczego.  

 

Przewodniczący Rady – Gmina Dziwnów to cześć w Związku, tam przekazuje pieniądze i 

nie może być tak, że pracownicy merytoryczni powstrzymują przed pokazaniem, co o nich 

sądzi Urząd Skarbowy.  

 

Radna p. Gamrat – poprosiła Burmistrza o to, aby w Związku podjąć decyzję aby delegatów 

obecnych na Walnym Zgromadzeniu zapoznać z treścią protokołu. Uważa, że Rady Gmin, 

które dają pieniądze na Związek powinny być poinformowane i zapoznane. To nie jest 

dokument tajny.  

 

Przewodniczący Rady, – jeśli delegat występuje w sprawie udostępnienia dokumentu to nie 

jest dostęp do informacji publicznej, ale zwierzchnictwo. 

 

Burmistrz – powiedział, że to załatwi.  

 

Radny p. Mączyński – tacy w Związku są równouprawnieni wspólnicy tego Związku. Są 

trzy strony tylko jedna nie ma tam nic do powiedzenia i nawet nie ma wiedzy udostępnionej 

przez ludzi, których zatrudnia.  

 

Ad. 39 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Marek 

Lisowski o godzinie 15.15 stwierdził – „zamykam obrady LXXIII sesji Rady Miejskiej  

w Dziwnowie” 

 

Protokołowała:  

Wiesława Matelska 


